
Aktualności

Opublikowano: poniedziałek, 25, lipiec 2022 15:21

Odsłony: 4658

Zakończyły się prace związane z budową łącznika nr 2 pomiędzy ulicą

Smugową a Myśliwską. O kolejnej zrealizowanej inwestycji drogowej oraz

pozytywnych zmianach jakie zachodzą w południowej części Starachowic

informował dzisiaj (25.07) w godzinach porannych Prezydent Miasta Marek

Materek wspólnie z radnymi Rady Miejskiej: Moniką Nowak i Tomaszem

Andrzejewskim.

- Mieszkańcy na tę inwestycję czekali wiele lat, udało się ją wykonać dzięki środkom

własnym wygospodarowanym z budżetu gminy. Całość prac kosztowała około 380

tys. zł. Podziękowania dla wykonawcy Pana Dariusza Fijałkowskiego za sprawną

realizację zadania. Składam serdeczne podziękowania dla radnych Rady Miejskiej na

ręce Pani Moniki Nowak i Pana Tomasza Andrzejewskiego, którzy są tu dzisiaj ze

mną i reprezentują wszystkich radnych, którzy pomagali aby tych inwestycji

drogowych zrealizować jak najwięcej – podkreśla Prezydent Miasta Starachowice

Marek Materek. - Osiedle zmienia się nie do poznania. Za Państwa plecami znajduje

się ulica Piaskowa, dla której wcześniej wykonaliśmy nową nawierzchnię. Wcześniej

wykonaliśmy także ulicę Miodową, Smugową, Jana Pawła II, majora Nurta czy ulicę

Południową, kończą się prace przy ul. Wrzosowej na odcinku od ul. Podlesie do

granicy lasu – wyliczał prezydent Marek Materek, jednocześnie informując o

kolejnych planowanych inwestycjach drogowych w południowej części miasta.

Wszyscy obecni podczas porannego spotkania zgodnie stwierdzili, jak ważne dla

mieszkańców są remonty dróg gruntowych oraz podkreślali jak takie z pozoru
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niewielkie zmiany wpływają w znaczący sposób na poprawę komfortu życia

mieszkańców Starachowic.

- Cieszy fakt, że kolejna ulica na Osiedlu Południe zyskała utwardzoną nawierzchnię.

Mieszkańcy są bardzo zadowoleni, że od teraz mogą w sposób komfortowy i

bezpieczny się po niej poruszać. Jestem pewna, że nowo powstała droga będzie

służyła lokalnej społeczności przez dziesiątki lat. Chcę serdecznie podziękować Panu

prezydentowi za to, że ta inwestycja została wykonana i spełniła oczekiwania

mieszkańców – podkreśla radna Rady Miejskiej Monika Nowak

- Bardzo się cieszę, że te drogi powstają. Jest to ważne przedsięwzięcie, które łączy

ulicę Myśliwską z ulicą Smugowa. Dziękuję prezydentowi za to, że jest otwarty na

różnego rodzaju projekty, nie tylko te duże, ale również te mniejsze, które służą

lokalnej społeczności. Składam również serdeczne podziękowania radnym Rady

Miejskiej, którzy wsparli ten projekt – podsumowywał radny Tomasz Andrzejewski.

Phoca PDF



Aktualności

Opublikowano: poniedziałek, 25, lipiec 2022 15:21

Odsłony: 4658

Phoca PDF



Aktualności

Opublikowano: poniedziałek, 25, lipiec 2022 15:21

Odsłony: 4658

 

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

Phoca PDF

//www.tcpdf.org

